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وزی�ر امور خارج�ه با س�ازنده توصیف کردن 
مواضع چین، روسیه و سه کشور اروپایی، گفت: 
ایران برای رس�یدن به یک توافق خوب، قوی و 
پایدار، مصمم اس�ت و ط�رف آمریکایی باید به 
جای زیاده خواهی، ایجاد کندی و مانع در مسیر 

کار، با رویکردی واقع بینانه رفتار کند.
به گ��زارش ایرن��ا، در گفت وگوی تلفنی حس��ین 
امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه با نیکا س��اکوویچ 
وزیر امور خارجه صربس��تان موضوعات مورد اهتمام 
مش��ترک دوجانبه، منطق��ه و جه��ان از جمله روند 
بح��ران اوکرای��ن و مذاکرات وین م��ورد گفت وگو و 

تبادل نظر قرار گرفت.
امیرعبداللهیان در ای��ن گفت و گوی تلفنی  ضمن 
تبری��ک برگزاری انتخاب��ات موفقیت آمی��ز پارلمان 
و ریاس��ت جمه��وری در صربس��تان، انتخاب مجدد 

الکساندر ووچیچ  را به دولت و ملت صربستان تبریک 
گفت. رییس دستگاه دیپلماسی کشورمان تاکید کرد: 
روابط دو کش��ور ایران و صربستان تحولات مثبت و 
س��ازنده ای را پش��ت س��ر گذاشته اس��ت و امیدوار 
هستیم که با برگزاری کمیسیون اقتصادی دو کشور 
زمینه ارتقا و گسترش بیش از پیش مناسبات فراهم 
آی��د. وزیر امور خارجه همچنین حضور دانش��جویان 
ایرانی در صربس��تان را گامی مهم در راستای توسعه 

همکاری های علمی آموزشی دو کشور خواند.
وی توجه بیش��تر به موضوع گردش��گری میان دو 
کشور را  با توجه به ظرفیت های موجود حائز اهمیت 
خواند. امیرعبداللهیان با اش��اره ب��ه تحریکات ناتو و 
وجود جنگ در اوکراین، مس��یر دیپلماتیک و گفت و 
گو و جلوگیری از تداوم و گس��ترش جنگ را راه حل 
واقعی برای حل و فصل این موضوع دانست و مخالفت 

خود را ب��ا جنگ و اعمال تحریم های یک جانبه ابراز 
کرد. نیکا ساکوویچ وزیر امور خارجه صربستان نیز با 
تشکر از تبریک صمیمانه بابت پیروزی رئیس جمهور 
کش��ورش در انتخابات این کش��ور، همچنین تبریک 
ماه مبارک رمضان و نوروز به ملت و دولت جمهوری 
اس��امی ایران، هشتادمین سالگرد برقراری روابط دو 

کشور را گرامی داشت.
وزیر امور خارجه صربس��تان خاطر نش��ان کرد: در 
زمینه توسعه همه جانبه و ارتقای مناسبات دو کشور 
از جمله در زمینه کش��اورزی و افزایش همکاری در 
ارائه تسهیات برای دانشجویان ایرانی حداکثر تاش 

از سوی دولت صربستان به عمل خواهد آمد.
وزیر امور خارجه صربس��تان ضمن س��وال از نتایج 
مذاکرات وی��ن، ابراز امیدواری کرد مذاکرات وین هر 

چه سریع تر به نتیجه مطلوب برسد.

نی��کا س��اکوویچ با تش��ریح موضع کش��ورش در 
خصوص ک��وزوو و همچنین بحران اوکراین، بر حفظ 
تمامیت ارضی اوکراین و استفاده از مسیر دیپلماتیک 

برای حفظ و گسترش صلح در منطقه تاکید کرد.
امیرعبداللهی��ان در م��ورد مذاک��رات وی��ن گفت: 
جمهوری اس��امی ایران برای رسیدن به یک توافق 
خوب، قوی و پایدار مصمم است. طرف آمریکایی باید 
به جای زیاده خواهی، ایجاد کندی و مانع در مس��یر 

کار، با رویکردی واقع بینانه رفتار کند.

امیرعبداللهیان: آمریکا واقع بینانه رفتار کند

تخت روانچی: 

عضویت در شورای حقوق بشر نباید بر مبنای 
سیاسی کاری باشد

مجید تخت روانچی سفیر و نماینده دائم ایران در سازمان ملل در نشست فوق العاده 
مجمع عمومی این س�ازمان برای رای گیری درباره تعلیق عضویت روس�یه در ش�ورای 

حقوق بشر اظهار داشت: عضویت در این نهاد نباید بر مبنای سیاسی کاری باشد.
به گزارش ایرنا، سفیر و نماینده دائم ایران در سازمان ملل متحد به وقت محلی در سومین 
نشست فوق العاده مجمع عمومی سازمان ملل درباره جنگ اوکراین با دستور کار رای گیری 
درباره پیش نویس قطعنامه تعلیق عضویت روس��یه از ش��ورای حقوق بش��ر افزود: ایران متن 
پیش نویس قطعنامه حاضر را داری انگیزه های سیاسی می داند که بی طرفی سازمان ملل را 
خدشه دار می کند. دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی اظهار داشت: دولت ایران اهمیت ویژه به 
ارتقا و صیانت از حقوق بشر قائل است، لیکن سوء استفاده از سازوکار حقوق بشر ملل متحد 
برای اهداف سیاس��ی را مغایر اصل ضرورت جهانشمولی و عدم برخورد گزینشی در پرداختن 
به موضوعات حقوق بشری می داند. تخت روانچی گفت: ما بر این باوریم که حقوق بشر نباید  
قربانی ملاحظات سیاسی کوته بینانه باشد. سفیر ایران در سازمان ملل متحد افزود: ما تاکید 
می کنیم که کار ش��ورای حقوق بش��ر باید به صورت غیرسیاسی و غیر تقابلی پیگیری شده و 
عضویت در این نهاد نباید بر مبنای سیاس��ی کاری باشد.  نماینده دائم ایران در سازمان ملل 
متحد تصریح کرد: دولت جمهوری اس��لامی ای��ران مجددا بر ضرورت حل و فصل صلح آمیز 
اختلاف��ات ب��ر مبنای حقوق بین الملل و احترام کامل تمام طرف ها به منش��ور ملل متحد و 
حق��وق بین الملل تاکید می کند. تخت روانچی گفت: ای��ران تاکید دارد حاکمیت و تمامیت 
ارضی تمام کش��ورها باید به طور کامل مورد احترام بوده و امنیت و ایمنی تمام غیرنظامیان 
تضمین شود. وی اضافه کرد: دولت ایران عمیقا در خصوص تداوم تشدید وضعیت بشردوستانه 
در اوکراین که موجب توجه گس��ترده بین المللی ش��ده، ابراز نگرانی می کند. سومین نشست 
فوق العاده مجمع عمومی سازمان ملل درباره جنگ اوکراین به درخواست آمریکا و متحدانش 
امروز پنجش��نبه به وقت محلی آغاز شده اس��ت تا در مورد تعلیق عضویت روسیه در شورای 

حقوق بشر رای گیری کند.

وزیر کشور: 

اختلاف میان کارفرما و پیمانکار خط ۲ قطار شهری 
کرج را معطل کرده است

وزیر کش�ور با اشاره به مش�کلات خط ۲ قطار شهری کرج اظهار داشت : پیمانکار 
پروژه اختلاف هایی با کارفرما دارد که این مساله، کار را معطل کرده است.

به گزارش ایرنا، »احمد وحیدی « در حاش��یه بازدید از خط ۲ قطار ش��هری کرج در گفت 
وگو با خبرنگاران افزود:  در مسافت  ۱۴.۹ کیلومتری که از خط ۲ قطار شهری در حوزه کرج 

واقع شده  ساخت حدود ۱۰ ایستگاه قطار  پیش بینی شده است. 
وی  بیان داشت : تنها یکی از ایستگاه ها در میانه کار ۹۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد  و 
بقیه ایستگاه ها در مجموع ۴۰ تا ۵۰ درصد پیشرفت دارند.  وحیدی گفت: در  مجموع  حدود 
پنج کیلومتر از خط ۲  قطار ش��هری کرج به نس��بت آماده اس��ت که نقش زیادی در کاهش 
ترافیک شهر ندارد و باید  فاصله بیشتری از این خط راه اندازی شود.  وزیر کشور اظهار داشت 
:  پیمانکار تعدیل هایی را اعمال کرده و درخواست هایی دارد که مقداری بیش از آن چیزی 

است که شهرداری به عنوان کارفرما می تواند پرداخت کند. 
وی افزود: این اختلاف ها باید بین کارفرما و پیمانکار در نوبت اول برطرف ش��ود و پس  از 

آن باید  تامین منابع  مالی کرد.
وزیر کش��ور  گفت:  قرار براین بود یک  س��رمایه گذار برای این پروژه پیدا شود که در زمان 
حاضر  وجود ندارد ، لذا برای تامین مالی آن انتظار شهرداری کرج این است که دولت کمک 
کند.  وحیدی  ادامه داد: البته کمک های دولت محدود است و نمی تواند به طور گسترده باشد 
اما تاحدودی برای تحرک بخشیدن به پروژه کمک خواهد شد. وی تاکید کرد:  اگر شهرداری 
کرج بتواند سرمایه گذار پیدا کند کار با سرعت بیشتری پیش خواهد رفت.  وی گفت: مقداری  
تجهیزات  برای خط ۲ قطار ش��هری کرج  از خارج کش��ور  تهیه ش��ده  که البته این کار در 
زمانی صورت گرفته که در کش��ور توان تولید وجود داشته و در این زمینه ابهامی هم متوجه 
وزارت صنعت ، معدن و تجارت بوده است. عملیات احداث خط ۲ قطار شهری کرج به طول 
۲۷ کیلومتر با ۲۷ ایستگاه از سال ۱۳۸۵ در کرج آغاز شده که تاکنون نزدیک به ۱۵ کیلومتر 
تونل این خط حفاری ش��ده است. استان البرز با جمعیتی حدود سه میلیون و ۲۰۰ هزار نفر 
خرداد ماه س��ال ۸۹ با هفت شهرس��تان تابعه از استان تهران منفک و به عنوان استان سی و 
یکم کش��ور ش��ناخته شد.  رئیس جمهور در قالب نوزدهمین س��فر استانی هیات دولت و در 
سال "تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرین" به منظور بررسی اولویت های توسعه بخشی و تصمیم 
گیری برای رفع مشکلات مردم  امروز پنجشنبه ۱۸ فروردین ماه میهمان استان البرز است.

رئیس جمه�ور با بی�ان اینکه گفتم�ان دولت 
مردمی ایجاد تحول و تلاش برای نزدیک کردن 
هر چه بیش�تر وض�ع موجود به وض�ع مطلوب 
اس�ت، اظهار داشت: مس�تند تحول مورد نظر 
دول�ت، بیانیه گام دوم انقلاب اس�لامی اس�ت. 
گام دوم را بای�د با باور به ش�عار »ما می توانیم« 
و با بهره گی�ری از همه اندوخته ه�ا و تجربیات 
گام اول و کاملًا حساب ش�ده به ش�کل جهادی 

و انقلابی برداریم.
به گزارش ایسنا، آیت الله  س��یدابراهیم رئیسی در 
دیدار ب��ا نخبگان، علما، خانواده ش��هدا، ایثارگران و 
جمعی از اقش��ار مختلف مردم استان البرز، گفت: در 
۴۰ سال گذش��ته گام های زیادی برای پیشرفت این 
منطقه برداشته شده، اما راه طولانی تری در پیشِ رو 
ق��رار دارد که باید با توکل ب��ر خدا و اعتماد به مردم 

آن را طی کنیم.
 رئیس��ی در ادامه اظهار داشت: راهبرد اصلی امروز 
نظام امیدآفرینی نس��بت به آینده اس��ت و هر کس 
در ای��ن مس��یر حرکت کند، در جه��ت تحقق هدف 
نظ��ام حرکت کرده و هر کس با ه��ر رفتار و اقدامی 
یأس آفرین��ی کند، بدان��د یا نداند در مس��یر تحقق 

اهداف دشمن حرکت کرده است.
رئیس جمه��ور با اش��اره به اینکه امروز مس��ئولیت 
بسیار س��نگینی برعهده همه مسئولان در جمهوری 
اس��امی قرار دارد، تصریح کرد: ام��روز همه ما باید 
متوجه باش��یم که با وجود آنکه دش��من نمی خواهد 
ایران پیش��رفت کرده و قدرتمند ش��ود، اما وظیفه ما 
آن است که با تاش مضاعف و مجاهدانه برای تحقق 

آرمان ها و اهداف انقاب اسامی تاش کنیم.
آیت الله رئیسی با بیان اینکه محور اصلی تاش های 
م��ا باید تقویت مؤلفه های قدرت جمهوری اس��امی 
باشد، خاطرنش��ان کرد: امروز علم، اقتصاد و پشتوانه 
و حضور مردمی مهم ترین مؤلفه های قدرت هس��تند. 
پیش��رفت علمی، تقویت و بالندگی اقتصاد به شکلی 
که در مقابل تکانه های بیرونی آس��یب ناپذیر باشد و 
نیز ایجاد دلگرمی برای مردم مؤمن و انقابی دلداده 
به نظام جمهوری اسامی ایران مهم ترین عرصه هایی 

هس��تند که باید برای تقویت مؤلفه های قدرت کشور 
مورد توجه قرار گیرند.

رئیس جمهور یکی از مهم ترین عوامل تقویت اعتماد 
مردم به نظام را ارتقای کارآمدی نظام اداری برشمرد 
و گف��ت: مردم متدین و حاضر در صحنه باید ببینند 
که نظام اداری جمهوری اسامی ایران سالم، کارآمد 
و بدون فس��اد اس��ت. نظام اداری کشور باید در همه 
سطوح صادقانه به مردم خدمتگزاری کرده و کارها را 

بدون پیچیدگی و تأخیر به پیش ببرد.
 رئیس��ی در بخش دیگری از سخنانش با تشکر از 
سخنان و نظرات ارایه شده از سوی سخنرانان در این 
جلس��ه، گفت: گفتمان دول��ت مردمی ایجاد تحول و 
تاش برای نزدیک کردن هر چه بیشتر وضع موجود 
به وضع مطلوب اس��ت. دقیق تری��ن و منصفانه ترین 
تحلی��ل و تعریف از وضع موج��ود در بیانیه گام دوم 
انقاب اس��امی ارایه ش��ده و بهترین راهکارها برای 
نیل به وضع مطلوب نیز در همین س��ند تشریح شده 
است. مس��تند تحول مورد نظر دولت بیانیه گام دوم 

انقاب اسامی است.

رئیس جمهور در ادامه با اش��اره ب��ه اینکه گفتمان 
دولت روش��ن و محور عمل دول��ت اجرای عدالت در 
همه س��طوح اس��ت، افزود: توصیف و توضیح عدالت 
کار س��ختی نیس��ت، اما مهم آن اس��ت که مردم در 
عم��ل احس��اس کنند که عدالت اجرا ش��ده اس��ت. 
دول��ت بن��ا دارد در عم��ل عدال��ت را در عرصه های 
مختلف اقتصادی، اجتماعی، فردی در نظام اداری در 
مقررات جذب نیروی انسانی در نظام پرداخت حقوق 
و دس��تمزد و هم��ه عرصه های دیگر اج��را کند؛ این 
خواس��ت همه مردم، هدف انقاب اسامی و تکلیف 

قانون اساسی برای ما است.
آیت الله رئیسی اظهار داشت: دولت در مسیر اجرای 
عدالت خواست مردم را محور قرار خواهد داد و هر جا 
که خواست و منافع مردم در تقابل با خواست و اراده 
خواص قرار گیرد، خواست عمومی مقدم خواهد بود.

رئیس جمه��ور ب��ا تأکید بر اینکه مردم از فس��اد و 
تبعیض ناراضی بوده و لذا دولتمردان باید اساس کار 
خود را بر رفع فس��اد و تبعیض از نظام اداری کش��ور 
ق��رار دهند، گفت: دولت باید براس��اس عدالت عمل 

کند و مردم نیز به طور دقیق بر عملکرد دولت نظارت 
داشته باشند.

 رئیس��ی افزود: هر جا که احساس می کنید ایجاد 
تغیی��ر و جایگزینی نیروها ضرورت دارد، ابتدا متعهد 
به اس��تفاده از ظرفیت های بومی باش��ید. اگر افرادی 
که در عرصه های مختلف مش��غول کار هستند، قابل 
اعتماد و کارآمد هس��تند، آنه��ا را تثبیت کنید و اگر 
غیر از این است هر چه زودتر آنان را با افراد کارآمد و 
شایسته با اولویت استفاده از نیروهای بومی جایگزین 

کنید.
رئیس جمهور در بخش دیگری از س��خنانش توجه 
به ش��أن و منزلت و ارتقاء کیفیت کار معلمان، توجه 
به ارائه آموزش های مناس��ب ب��رای دانش آموزان در 
نظام تربیتی و آموزش��ی و توجه به آموزش های ارایه 
ش��ده در مهدکودک ها را از جمله دغدغه های دولت 
در زمینه نظام آموزشی برشمرد و اظهار داشت: لازم 
اس��ت وزارت آموزش و پرورش با عزم و اراده جهادی 
در راس��تای تحق��ق این نکات و نظام آموزش��ی تراز 

انقاب اسامی حرکت کند.
آیت الله رئیسی در ادامه سخنانش به تشریح برنامه 
دول��ت برای اصاح��ات اقتصادی پرداخ��ت و گفت: 
روزی ک��ه دولت را تحویل گرفتیم ۸ میلیارد دلار در 
نظر گرفته شده در بودجه سال ۱۴۰۰ برای پرداخت 
ارز ترجیحی تقریباً تمام ش��ده ب��ود، اما دولت تمام 
تاش خود را کرد تا بدون وارد ش��دن شوک به بازار 
موض��وع تأمین کالاهای اساس��ی را مدیریت کند که 
در این مس��یر مقام معظم رهبری نیز به دولت کمک 

زیادی کردند.
رئیس جمه��ور افزود: هیچ ع��دم هماهنگی در این 
زمین��ه در بخش ه��ای مختلف دولت وجود نداش��ت 
و موض��ع دول��ت در این زمینه از ابتدا کاماً روش��ن 
و مش��خص ب��ود. تیم اقتص��ادی دولت س��یزدهم با 
هماهنگی بالا در راس��تای تحقق سیاست های دولت 
و تقویت اقتصاد ملی مش��غول به کار اس��ت.  رئیسی 
درباره س��ند تحول دولت مردمی نیز اظهار داش��ت: 
۱۶ اندیش��کده و بیش از ۵۰۰ صاحبنظر عرصه های 

مختلف درباره این سند نظر کارشناسی دادند.

تحقق عدالت سیاست اصلی دولت است
رئیس جمهور در دیدار آحاد مختلف مردم استان البرز:

بالاخره پس از کِ��ش و قوس های فراوان پیرامون 
حساسیت بر روی گزینه بلدیه شهر اولین ها، معارفه 
پنجاه و هشتمین شهردار تبریز در حالی برگزار شد 
که از آن می توان به عنوان پرشورترین مراسم معارفه 

شهردار این شهر یاد کرد.
"یعق��وب هوش��یار" از پرس��نل ش��هرداری تبریز 
محسوب می شود و این موضوع باعث استقبال بیش از 
حد پرسنل و کارگران شهرداری از انتخاب وی گردید 

و تبریز از باتکلیفی مدیریت شهری درآمد!
در میان انبوه حاضرین، تعدادی از پرسنل شهرداری 
به ص��ورت خودجوش در برقراری نظم مراس��م وارد 
عمل ش��ده بودند و وقتی ش��هردار جدی��د تبریز در 
س��خنرانی خود اعام کرد که با هم��کاری مدیران، 
کارکنان و کارگران ش��هرداری برای تبریز عزیزتر از 
جان ش��بانه روزی کار خواهیم کرد با تشویق شدید 

حاضرین همراه گردید.
سخنرانان مراسم همگی به نیکی از شهردار تبریز 
یاد کردند و نماین��دگان تبریز در مجلس از آمادگی 
خ��ود برای حل مش��کات ش��هر در کن��ار اقدامات 

شهرداری خبر دادند.
عباس رنجبر - شهردار معزول تبریز که در اسفند 
ماه سال گذشته و پس از ۴ ماه حضور در شهرداری با 
استیضاح شورای ششم برکنار شده بود - غائب بزرگ 

این مراسم بود.
پیش از این نیز گمانه زنی ها برای عدم حضور وی 
در این مراسم به دلیل حواشی جلسه استیضاح وجود 
داشت هر چند ظاهراً از او برای تکریم و تودیع دعوت 

شده بود اما وی صاح را بر عدم حضور دانست!
در پایان این مراس��م  از خدمات مهدی یوس��فی 
سرپرس��ت ش��هرداری تبریز تقدیر ش��ده و یعقوب 
هوشیار به  عنوان پنجاه و هشتمین شهردار کانشهر 

تبریز معرفی و روانه ساختمان ابوریحان گردید.
  تاش کنیم زیبایی های الهی در ش��هر متجلی 

شده و تمامی پلیدی ها از بین برود
رئیس دفتر نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی 
گفت: همه باید در راستای فراهم نمودن فضایی آرام 
و سرشار از رشد، تقوا و معنویت برای همشهریان خود 

تاش کنیم.
حجت الاس��ام س��یدعلی فقیه افزود: ش��هر باید 
تجلی گاه ذکر و ستایش خداوند باشد و شورای شهر 
و شهرداری نیز باید تاش کنند آنچه که موجب بروز 

گناه در جامعه ایمانی می شود امحا کنند.
وی اضاف��ه کرد: اگر عدال��ت در لایه های مختلف 
ادارات س��ازمان ها و نهادها پیاده شود تقوا نیز رعایت 
خواهد شد و باید آثار عدالت در خیابان ها، کوچه ها و 

محات خود را نشان دهد.

فقیه تاکید کرد: برنامه ریزان و مدیران شهری باید 
تاش کنند تا زیبایی های الهی در شهر متجلی شده و 

تمامی پلیدی ها و زشتی ها از بین برود.
وی یادآور ش��د: ش��هردار جدید کان شهر تبریز 
ع��اوه  بر وظایف ذاتی و س��ازمانی خود باید در فکر 
کادرس��ازی و تربیت مدیران کارآمد و موفق براساس 

چهارچوب های اسامی باشد.
نماینده نخس��ت مردم تبریز، آذرش��هر و اسکو در 
مجلس، رش��د و بالندگی نیروی انس��انی را در بستر 

آموزش، رمز تحول و رشد هر سازمان قلمداد کرد.
مسعود پزش��کیان تاکید کرد که حل مشکات و 
چالش های پیش روی مردم که ولی نعمتان مسئولان 
به شمار می روند از واجبات است اما پرداخت حقوق 

کارکنان نیز باید مورد توجه قرار گیرد.
  تولید ناخالص�ی یک دهه اخیر آذربایجان 

شرقی به نسبت سایر استان ها کمتر است!
اس��تاندار آذربایجان ش��رقی گف��ت: در حکمرانی 
اسامی سه رکن اساسی از قدیم وجود دارد که باید 
اجرا شوند، عدلیه، نظمیه و بلدیه؛ جایگاه شهرداری در 

خدمت به شهروندان در جای رفیع قرار دارد.
عابدین خرم ادامه داد: تبریز شهر بزرگانی همچون 
عامه طباطبایی، امینی، ریاضی دان ها و فیزیک  دان 
هاست و جایگاه علم و تمدن آن جایگاهی کم نظیر 

است. 
وی ادامه داد: اگر تاریخ ایران اسامی را بدون تبریز 
در نظ��ر بگیریم تاریخی ناقص اس��ت این نگاه مقام 
معظم رهبری نس��بت به تبریز اس��ت اما اگر آن را با 
ش��هر های یکس��ان در نظر بگیریم جای گله مندی 

وجود دارد که بجِاست!
خرم اضافه کرد: هر مس��ئولی در تبریز باید تاش 
کن��د تا تبریز به جایگاه اصلی خ��ود برگردد و نباید 
سائق حاکم شود، نقشه راه مدیریت شهری ثابت، به 

عنوان اولین مطالبه باید در نظر گرفته شود. 
وی با اش��اره به بحث س��رمایه گذاری گفت: لزوم 
توجه به اقتصاد شهر تبریز، نقش خیّرین و انسان های 
متمکن موضوعی مهم اس��ت؛ اقتصاد شهری نیاز به 

درآمد زایی پایدار و ماندگار دارد. 
استاندار آذربایجان شرقی اظهار کرد: تولید ناخالصی 
استان به نسبت سایر استان ها کمتر است به طوری 
که GDP اس��تان در ده س��ال گذش��ته رو به تنزل 

داشته است. 
وی با اش��اره به اینکه اگر بخواهیم اقتصاد و درآمد 
شهری اتفاقی بیفتد باید از ظرفیت مردم، نخبگان و 
متخصصان استفاده نماییم افزود: شناسایی و احیای 
جاذبه های س��رمایه گذاری به اقتصاد شهری کمک 

بسیاری می کند.

خرم س��رانه ۴ مترمربع فضای س��بز تبریز را جزو 
شهرهای پایین دانست و با تاکید بر ارتقای آن گفت: 
خیاب��ان ها تبدی��ل به پارکینگ ش��ده اند، وضعیت 
پارکینگ های موجود خوب نیست، بازسازی مبادی 
ورودی و خروجی شهر مناسب نیست، باید خاطره و 

فکری نو در این ورودی ها و خروجی ها باشد.
استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد: با انتقادهای 
مخرب کار جلو نمی رود، اگر کس��ی کار خوبی انجام 
می دهد و پیش��رفت می کند نباید اشکال گرفت لذا 
ارتقای نقش��ه های ملی و فراملی برای تبریز، نقشه 
جامع فرهنگی ش��هر تبریز یکی از نیاز های اساسی 

شهر است.
  مش�کلات ش�هری حل نخواهد ش�د مگر 

اینکه شورا و شهرداری رفیق هم  باشند!
رئیس شورای ششم شهر تبریز با اشاره به اهمیت 
تاریخی کانشهر تبریز گفت: تبریز شهری است که اگر 
در تاریخ بشریت حذف شود مهمترین صفحات تاریخ 

حذف می ش��وند زیرا اینجا جایی است که خواستگاه 
شور و شهادت در تمام جریانات مهم بوده است. 

وی با اشاره به اینکه اوضاع شهر در دست ما امانت 
بوده و قرار اس��ت با مدیریت صحیح امانت دار ش��هر 
باش��یم ادامه داد: تصمیمات گرفته ش��ده برای شهر 
هیچ کدام تعارف پذیر نیست، هر تصمیمی که به نفع 

شهرمان باشد انجام خواهیم داد.
برگی با پرداختن به خواس��ته های ش��ورای شهر 
افزود: رفع حاشیه نشینی یکی از خواسته های مهم 
ماس��ت که عزم جدی می خواهد و بهبود حاش��یه 
ش��هرداری هم یکی دیگر از دغدغه های ماست زیرا 
مجموعه های باتخصصی در شهرداری وجود دارد که 

در حاشیه مانده اند.
رئیس شورای ش��هر تبریز با اشاره به اینکه انتظار 
داریم درباره گام دوم انقاب به جوانان بها دهید اضافه 
کرد: از سوی دیگر باید سرمایه گذار را تشویق کنیم تا 
در سطح استان سرمایه گذاری کند زیرا شهر ما از باب 

عمران مشکل دارد!
وی تاکید کرد: هر زمان اگر دیدید برگی کس��ی را 
خواس��ت که جذب شهرداری بشود لطفاً در نشست 
خبری ب��ه مردم اع��ام کنی��د، زیرا مردم از ش��ما 
می خواهند پروژه ها و کارهای ش��هری با پیش��رفت 

جلو برود.
برگی خطاب به ش��هردار جدید خاطرنش��ان کرد: 
فس��اد ستیزی را در بدنه ش��هرداری محکم بگیرید، 
متاس��فانه یا خوشبختانه چون ش��هرداری پیشانی 
جامعه اس��ت کوچکترین مشکل در شهرداری باعث 

بدبینی به مجموعه مدیریت شهرداری می شود.
وی افزود: باید به چش��م انداز و برنامه های شهری 
توجه خاصی شود زیرا درآمد پایدار لازم است و با ماده 
صد مردم شهر اداره نمی شود لذا تا درآمد پایدار ایجاد 
نشود مشکات شهری حل نخواهد شد، پس شورا را 

برای خودتان رفیق بدانید!
  ب�رای رفع عق�ب ماندگی ه�ای یک دهه 

گذشته تبریز کهن  باید همگی تلاش نماییم
نماینده مردم تبریز، اسکو و آذرشهر در مجلس نیز 
گفت: اولین سیس��تم آموزش جدید و نوین در شهر 
تبریز ایجاد ش��ده است لذا تبریز پیشگام در آموزش 
اس��ت و س��ه عامه بزرگ از دل این شهر برخاسته 

است. 
علیرضا من��ادی افزود: قانون رتبه بندی معلمان را 
بعد از صد سال آغاز کردیم، لذا ۵۳ هزار میلیارد تومان 
حاصل این قانون بوده است که خوشبختانه در سال 

گذشته اتفاق افتاد. 
وی ادامه داد: آذربایجان در حوزه علوم، هنر و شعر 
نمونه اس��ت، اما ایام اخیر یک دهه گذش��ته را عقب 
مانده ایم لذا باید س��عی کنی��م این عقب ماندگی را 

رفع نماییم.
منادی با اشاره به اینکه باید در جمع همه ما محبت 
باشد و شورا و شهردار هم باید محبت و همدل باشند 
اضافه کرد: امس��ال بودجه های خوبی برای اس��تان 
جذب کرده ایم لذا آقای هوش��یار یک تبریزی اصیل 

است که انتظار داریم شورا از ایشان حمایت کند.
نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو با تاکید بر اینکه 
وضعیت معیشت مردم در حاشیه شهر  خوب نیست 
یادآور شد: روزی که یارانه ها واریز می شود چند روزی 
در ش��هر آمار دزدی کم می شود پس، شورای شهر و 

شهرداری در این رابطه وظیفه سنگینی دارند.
منادی در پایان اظهارات خود خطاب به ش��هردار 
جدید تبریز تاکید کرد: انتظار داریم شما یک شهردار 
دانش بنیان باشید و هزینه ها را هوشمندانه کاهش 

دهید!
  شایسته نیس�ت ش�هری که دروازه ورود 

صنعت به کشور بود با مشکل مواجه باشد!
شهردار جدید تبریز وضعیت امروز تبریز را حاصل 
انقطاع از گذشته تاریخی خود دانست و گفت: منابع 
انسانی موجود در تبریز ظرفیت های بی نظیری است 
که ایمان دارم با تکیه بر مدیران و کارکنان شهرداری 

تحول زیربنایی امکان پذیر است.
یعقوب هوشیار افزود: شایسته و مطلوب نیست که 
تبری��زی که آوازه بین الملل��ی و دروازه ورود صنعت 
در کشور را داشته اس��ت امروز در پاره ای از موارد با 

مشکل مواجه باشد.
وی ادام��ه داد: عدم همگرایی و عدم بهره گیری از 
ظرفیت های مردم شریف تبریز پاشنه آشیل خدمات 
رسانی مطلوب بوده است، لذا باید این نوید را از اراده 

و ایمان خود انجام دهیم.
هوشیار اضافه کرد: تقویت روحیه هم افزایی داخلی 
و ملی و بین المللی شهر تبریز را باید مورد توجه قرار 
داشته و در بستر مسیر سرمایه گذاری قرار گیرد، تبریز 

باید همواره پیشرو و ممتاز باشد.
وی با اشاره به منویات مقام معظم رهبری در شعار 
س��ال گفت: معتقدم یکی از بهترین بس��ترها برای 
ش��کوفایی دانش بنیان قطعاً ش��هرداری ها است لذا 
امیدوارم امروز در جهت تحقق این موضوع هم افزایی 

داشته باشیم.
هوش��یار با اش��اره به ۱۴ اصل برنامه های خود در 
شهرداری اظهار کرد: تغییر دیدگاه در نظام مدیریتی، 
ایجاد برنامه ریزی آتی، تاش در جهت شکل گیری 
اقتصاد پایه ش��هر، توسعه زیرساز های شهری، ایجاد 
نظام مالی متمرکز ش��فاف، تحول و توسعه جهشی 
تبریز، ارتقای س��رمایه های اجتماع��ی در اداره امور، 
عدالت محوری در توزیع شهری، توجه ویژه به حاشیه 
نش��ینی، ایجاد نظام مدون در موضوع ورزش و توجه 
وی��ژه به موض��وع بحران از جمله مواردی اس��ت که 

امیدوارم لایق خدمت در این حوزه باشم.

 هوشیار به کُرسی
پنجاه و هشتم رسید

 »عصرآزادی« از آیین معارفه دومین شهردار تبریز 
در دوره فعالیت شورای ششم گزارش می دهد؛

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

شهردار جدید 
تبریز می گوید عدم 
همگرایی و عدم بهره 

گیری از ظرفیت 
های مردم، پاشنه 

آشیل خدمات رسانی 
مطلوب در این شهر 

بوده است!
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